
PROTOKÓŁ Nr VIII.2019

z VIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
10 czerwca 2019 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.08 – 17.46

W sesji uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Przystajń – Radny Zbigniew Kmieć.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GOKSiR                                                                              - Małgorzata Izydorczyk 
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców.  
8. Raport o stanie gminy za rok 2018:

1) debata nad raportem o stanie gminy za rok 2018,
2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Przystajń wotum zaufania.

9. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu Gminy Przystajń za rok 2018:
1)  rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu
Gminy Przystajń za rok 2018,
2) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań za 2018 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu
gminy za 2018 rok.

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
1)  zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Przystajni stanowiącego
załącznik do uchwały Nr XXXIII/12/98 Rady Gminy Przystajń z dnia 16 kwietnia  1998 r.
w  sprawie  przekształcenia  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Przystajni  w  Gminny  Ośrodek
Kultury, Sportu i Rekreacji w Przystajni,
2) zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół i przedszkoli,
nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze w tych placówkach oraz nauczycielom,
którzy  obowiązki  pełnią  w  zastępstwie  nauczyciela,  któremu  powierzono  stanowisko
kierownicze w Gminie Przystajń,
3) stawki opłaty za pojemnik na odpady o określonej pojemności,
4) zmiany uchwały nr VII.55.2015 Rady Gminy Przystajń z dnia 1 czerwca 2015 r. w sprawie
określenia  ryczałtowej  stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku
letniskowego  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe,
5) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok,
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6) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028.
12. Pytania w sprawach bieżących.
13. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
14. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Przystajń, Radny Zbigniew Kmieć. Powitał
wszystkich obecnych na sali. (14:08)

A d 2
Przewodniczący  Rady  Gminy stwierdził  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było
15 Radnych. (14:08)

A d 3
Przewodniczący przedstawił  Radnym  propozycję  porządku  obrad.  Poprosił  w  imieniu  Wójta
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku
energetycznego w punkcie  11  podpunkt  7,  a  także  autopoprawek w sprawie  projektów uchwał
w sprawie:  zasad udzielania i rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym wymiarze zajęć
dla dyrektorów i  wicedyrektorów szkół  i  przedszkoli,  nauczycielom pełniącym inne stanowiska
kierownicze  w  tych  placówkach  oraz  nauczycielom,  którzy  obowiązki  pełnią  w  zastępstwie
nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze w Gminie Przystajń;  zmiany uchwały
nr VII.55.2015 Rady Gminy Przystajń z dnia 1 czerwca 2015 r. w sprawie określenia ryczałtowej
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub od innej
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe i zmian w budżecie Gminy
Przystajń na  2019 rok. (14:08)

Głosowanie w sprawie ustalenia porządku obrad. (14:15)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Jadwiga Górnik,  Marian Drynda, Paweł Piśniak,  Marcin Tomziński,  Robert  Bastrzyk,  Zbigniew
Marczak,  Edward  Chamela,  Aleksandra  Kierat,  Henryka  Kapuścik,  Remigiusz  Wręczycki,
Zbigniew Kmieć, Marek Zabawa, Janusz Leśniak, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Józef Chrzęstek

Ze względu na problemy techniczne urządzenia głosującego Radnego Józefa Chrzęstka zarządzono
reasumpcję głosowania w sprawie ustalenia porządku obrad. (14:17)

Wyniki imienne:
ZA(15):
Jadwiga  Górnik,  Janusz  Leśniak,  Robert  Bastrzyk,  Zbigniew  Marczak,  Paweł  Piśniak,  Marian
Drynda, Józef Chrzęstek, Edward Chamela, Marek Zabawa, Zbigniew Kmieć, Marcin Tomziński,
Remigiusz Wręczycki, Henryka Kapuścik, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(0):

Porządek obrad po zmianie ustalono jednogłośnie (15 Radnych za).

A d 4
Przewodniczący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się
z nim zapoznać. Dlatego poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania.
(14:18) 
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Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. (14:19)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marek Zabawa, Robert Bastrzyk, Edward Chamela, Janusz Leśniak, Józef Chrzęstek, Henryka Ka-
puścik, Jadwiga Górnik, Aleksandra Kierat, Zbigniew Kmieć, Marian Drynda, Zbigniew Marczak,
Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Marcin Tomziński, Paweł Piśniak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(0):

Protokół został przyjęty jednogłośnie: (15 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące
załącznik do protokołu. (14:19)
Wójt dopowiedział, że jesteśmy po podpisaniu umowy na przebudowę dróg gminnych ul. Szkolnej
i ul. Krótkiej w Przystajni. 15 czerwca 2019 r. firma ma rozpocząć prace. Na budowę dodatkowego
zbiornika rezerwowego na wodę pitną o pojemności 300 m³ na terenie ujęcia wody w Przystajni
wraz  ze  zbiornikami  popłuczyn  wpłynęła  1  oferta  przewyższająca  kosztorys  inwestorski
o 260 000,00 zł i będziemy stali przed decyzją w tej sprawie podczas rozpatrywania projektów
uchwał. 
Radny Edward Chamela zapytał czy skarpy rowów będą koszone, czy tylko pobocza. 
Wójt  odpowiedział,  że będą koszone tylko pobocza, skarpy nie. Skarpy rowów będziemy kosili
sami, we własnym zakresie. Jest to błąd w treści. Do koszenia skarp jest wymagany specjalistyczny
sprzęt. 
Radny Edward Chamela  stwierdził,  że powiat pokosił  tak samo jak my. Uważa, że te 40 cm
obkoszenia nic nie dają.

A d 6
Przewodniczący  stwierdził,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  komisje,  które  kolejno
przedstawią sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. (14:40)

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  przedstawił
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (14:40)

Brak  uwag  i  zapytań  do  sprawozdania  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  w  okresie
międzysesyjnym.

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przedstawił Przewodniczący
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Radny Remigiusz Wręczycki. (14:43)

Radna  Henryka  Kapuścik  zapytała  czy  Pan  Wójt  powierzył  Dyrektorom  Szkół  stanowiska
Dyrektorów.
Wójt odpowiedział, że jeszcze nie powierzył. 

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej Radny Janusz Leśniak. (14:49)

Brak  uwag  i  zapytań  do  sprawozdania  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  w  okresie
międzysesyjnym.

Sprawozdanie z działalności Komisji  skarg, wniosków i petycji  przedstawił  Przewodniczący
Komisji skarg, wniosków i petycji Radny Robert Bastrzyk. (14:54)

Brak  uwag  i  zapytań  do  sprawozdania  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  w  okresie
międzysesyjnym.
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A d 7
Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania. (14:54)
Sołtys Sołectwa Górki Jadwiga Jelonek powiedziała, że w projekcie przebudowy drogi Starosta
nie przewidział chodnika przy drodze powiatowej Górki-Stany. Poprosiła o ustosunkowanie się do
prośby mieszkańców Górek i Stanów i doprojektowanie tego chodnika.
Wójt odpowiedział, że został wyłoniony projektant i Starostwo zaprosiło Wójta do spotkania w tym
temacie.  Teraz powstał wstępny pomysł dot.  wykonania frezowania tej  drogi i  położenia nowej
nakładki + zrobienia poboczy. Gmina będzie dofinansowywała 50 % udziału własnego co będzie
wynosiło 600 000,00 zł – 800 000,00 zł. Niepokojące było to, że realizacja tej inwestycji będzie za
2, 3 lata. Co do chodnika to trudno się do tego odnieść, ponieważ to Starostwo jest inwestorem. My
się tylko do tego dołożymy. Kanał burzowy to około 1,5 mln zł, więc musielibyśmy się nad tym
pochylić czy uczestniczylibyśmy finansowo w budowie tego chodnika.
Sołtys Sołectwa Górki Jadwiga Jelonek zapytała dlaczego u nich ma nie być tego chodnika skoro
stanowią 10 % mieszkańców gminy.
Radny Józef Chrzęstek powiedział, że on również jest za tym, żeby był tam chodnik. 
Radny Janusz Leśniak powiedział, że wykonanie tego chodnika byłoby niezbędne, ponieważ tam
jest zabudowa zwarta. Musimy podjąć jakąś decyzje jako Rada Gminy w tym temacie. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  poruszyła  temat  nierównego  terenu  przed
wejściem do rehabilitacji w Górkach. 
Wójt odpowiedział, że to prowadzi ZOZ i my nie mamy na to wpływu. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz powiedziała, że w weekend i pod wieczór na
Dąbrowie nie ma wody, dlaczego tak się dzieje.
Wójt odpowiedział,  że on nie  ma wiedzy na ten temat.  On nie jest  w stanie  tego wszystkiego
śledzić. Są to sprawy techniczne i dlatego poprosił, żeby pytać o to bezpośrednio pracownika.
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała czy mamy taki telefon awaryjny jeśli
chodzi o wodę. 
Wójt  odpowiedział, że jesteśmy przedsiębiorstwem, a nie zakładem komunalnym, ale mamy taki
telefon. Co do tego chodnika to nie ma decyzji w tym temacie, ale jest to dobry czas na to, żeby
podjąć decyzję w tym temacie. 
Radny Edward Chamela powiedział, że trzeba się zastanowić gdzie miałby być ten chodnik, po
dwóch stronach, czy po jednej stronie (po prawej, czy po lewej), ponieważ tam są słupy, których się
nie przełoży.   
Radny Józef Chrzęstek powiedział, że ta rozmowa jest potrzebna przed projektowaniem. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli ten chodnik byłby po jednej stronie to byłoby super.  
Radny  Marek  Zabawa zaproponował  zaprosić  Radnych  Powiatowych  na  sesję  Rady  Gminy.
Koncerty życzeń nic nie dają. To są sprawy techniczne, gdzie i czy będzie chodnik. Co do wody, to
czy przy założeniu zasuw nie zostało coś przykręcone, ponieważ woda bardzo słabo leci. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  powiedziała,  że  Pan  Myśliński  jest
nieosiągalny i  można się z nim skontaktować tylko poprzez Pana Antczaka.  Uważa, że jak jest
weekend to ktoś musi być dostępny pod telefonem. 
Wójt powiedział, że my nie robimy instalacji wewnątrz budynków. My odpowiadamy tylko za to
co dzieje się do licznika. 
Przewodniczący stwierdził, że musielibyśmy się spotkać ze Starostą w temacie tej drogi. 
Radny Robert Bastrzyk powiedział, że można zrobić jakieś wspólne posiedzenie komisji stałych
Rady Gminy Przystajń w tym temacie.  
Przewodniczący dopowiedział, że o terminie tego posiedzenia poinformujemy Panią Sołtys. 

A d 8
Raport o stanie gminy za rok 2018: (15:48)

1) debata nad raportem o stanie gminy za rok 2018. (15:48)

Przewodniczący przedstawił stan prawny dot. raportu o stanie gminy. Zapytał czy ponownie go
przedstawić, ponieważ wie, że ta dyskusja już była na obu Komisjach, gdyż on na nich również był
i w nich uczestniczył. Zaprosił do debaty nad raportem. 
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Sekretarz powiedział, że nie było jakichś większych wytycznych dot. tego raportu. Przy tworzeniu
go oparliśmy się na opracowaniu Związku Miast Polskich. Autorem tego raportu są pracownicy
urzędu gminy i jednostek organizacyjnych. Bardzo pozytywną cechą w naszej gminie jest to, że
został  zahamowany  spadek  liczby  mieszkańców  i  bezrobocia.  Omówił  co  się  znajduje  w  tym
raporcie. 
Przewodniczący  stwierdził,  że czytając ten raport możemy zauważyć jak dużo zostało zrobione
w 2018 r. 
Wójt  dopowiedział,  że  Gmina  Przystajń  jest  w  bardzo  dobrej  sytuacji  finansowej.  Nie  mamy
żadnego  kredytu  komercyjnego.  Mamy  tylko  pożyczki,  które  są  zaciągnięte  w  instytucjach
finansujących zadania inwestycyjne. 

2) podjęcie uchwały w sprawie     udzielenia Wójtowi Gminy Przystajń wotum zaufania.   (16:04)

Głosowanie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Przystajń wotum zaufania (16:06)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Zbigniew Marczak,  Janusz Leśniak,  Edward Chamela,  Zbigniew Kmieć,  Paweł  Piśniak,  Robert
Bastrzyk,  Jadwiga  Górnik,  Aleksandra  Kierat,  Henryka  Kapuścik,  Marcin  Tomziński,  Marian
Drynda, Remigiusz Wręczycki, Jacek Pilarz, Józef Chrzęstek
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(1):
Marek Zabawa
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr VIII.61.2019  w sprawie  udzielenia  Wójtowi
Gminy Przystajń wotum zaufania większością głosów (14 Radnych za, 1 Radny wstrzymał się od
głosu) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na
konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

A d 9
Rozpatrzenie  i  zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem
z wykonania budżetu Gminy Przystajń za rok 2018: (16:07)

1)  rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy
Przystajń za rok 2018. (16:07)

Skarbnik odczytała  Uchwałę  Nr  4200/VI/84/2019  z  dnia  30  kwietnia  2019  r.  VI  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym
przez Wójta Gminy Przystajń sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok wraz z informacją
o stanie mienia komunalnego, dot. pozytywnej opinii z uwagą o przedłożonym przez Wójta Gminy
Przystajń  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2018  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia
komunalnego. Radni sprawozdania otrzymali już wcześniej,  więc mogli się z nimi szczegółowo
zapoznać. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała czy zmienił się skład RIO.
Sekretarz odpowiedział, że to zależy od tego do kogo zostanie wysłane sprawozdanie. 
Brak dalszych uwag i zapytań do sprawozdań. 
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2) podjęcie uchwały   w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań za 2018 rok.   (16:15).

Głosowanie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań za 2018 rok (16:17)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Robert  Bastrzyk,  Marian  Drynda,  Józef  Chrzęstek,  Janusz  Leśniak,  Marcin  Tomziński,  Edward
Chamela,  Zbigniew  Kmieć,  Aleksandra  Kierat,  Jadwiga  Górnik,  Paweł  Piśniak,  Remigiusz
Wręczycki, Henryka Kapuścik, Jacek Pilarz, Zbigniew Marczak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(1):
Marek Zabawa
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr VIII.62.2019  w sprawie  rozpatrzenia
i zatwierdzenia sprawozdań za 2018 rok większością głosów (14 Radnych za, 1 Radny wstrzymał
się  od  głosu)  w  głosowaniu  jawnym  przez  podniesienie  ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

A d 10
Podjęcie uchwały w sprawie     udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy  
za 2018 rok. (16:18)

Przewodniczący poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  przedstawienie  uchwały
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 
Radny Janusz Leśniak przedstawił uchwałę. 
Przewodniczący poinformował,  że  Rada Gminy  Przystajń  zapoznała  się  ze  sprawozdaniem
z wykonania budżetu Gminy Przystajń za 2018 rok,  z informacją o stanie mienia komunalnego
Gminy  Przystajń,  ze sprawozdaniem  finansowym  Gminy  Przystajń  za  2018  rok,  Uchwałą
Nr  4200/VI/84/2019  z  dnia  30  kwietnia  2019  r.  VI  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii  o przedłożonym przez Wójta Gminy Przystajń
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego,
dot.  pozytywnej  opinii  z  uwagą  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy  Przystajń  sprawozdaniu
z  wykonania  budżetu  za  2018  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego,  Uchwałą
Nr  4200/VI/115/2019  z  dnia  5  czerwca  2019  r.  VI  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Przystajń dot. pozytywnej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Przystajń w sprawie
udzielenia  absolutorium  dla  Wójta  Gminy  Przystajń  za  2018  rok  i  stanowiskiem  Komisji
Rewizyjnej  w  sprawie  wniosku  o  udzielenie  absolutorium  Wójtowi  Gminy  Przystajń  z  tytułu
wykonania budżetu za 2018 rok. Odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał czy są jakieś uwagi
i zapytania jeśli chodzi o ten projekt uchwały. 
Brak uwag i zapytań.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za
2018 rok (16:25)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Robert Bastrzyk, Józef Chrzęstek, Janusz Leśniak, Edward Chamela, Marcin Tomziński, Jadwiga
Górnik, Zbigniew Kmieć, Marian Drynda, Paweł Piśniak, Aleksandra Kierat, Henryka Kapuścik,
Remigiusz Wręczycki, Jacek Pilarz, Zbigniew Marczak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(1):
Marek Zabawa
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(0):
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Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VIII.63.2019 w sprawie udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2018 rok większością głosów (14 Radnych za,
1 Radny wstrzymał się od głosu) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne
naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

Wójt podziękował za udzielenie absolutorium.

Nastąpiła zmiana quorum (16:25). Ilość Radnych obecnych na sali obrad: 14.
Sesję opuścił Radny Edward Chamela.

A d 11
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: (16:26)

1.  zmiany  statutu  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w  Przystajni  stanowiącego
załącznik  do  uchwały  Nr  XXXIII/12/98  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  16  kwietnia  1998  r.
w sprawie przekształcenia Gminnego Ośrodka Kultury w Przystajni w Gminny Ośrodek Kultury,
Sportu i Rekreacji w Przystajni (16:26)

Głosowanie w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Przystajni
stanowiącego załącznik do uchwały Nr XXXIII/12/98 Rady Gminy Przystajń z dnia 16 kwietnia
1998 r. w sprawie przekształcenia Gminnego Ośrodka Kultury w Przystajni w Gminny Ośrodek
Kultury, Sportu i Rekreacji w Przystajni (16:29)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Robert  Bastrzyk,  Marek  Zabawa,  Marcin  Tomziński,  Marian  Drynda,  Józef  Chrzęstek,  Janusz
Leśniak,  Jadwiga  Górnik,  Paweł  Piśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Zbigniew  Kmieć,  Henryka
Kapuścik, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz, Zbigniew Marczak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Edward Chamela

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VIII.64.2019 w sprawie zmiany statutu Gminnego
Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w  Przystajni  stanowiącego  załącznik  do  uchwały
Nr XXXIII/12/98 Rady Gminy Przystajń z dnia 16 kwietnia 1998 r. w sprawie przekształcenia
Gminnego Ośrodka Kultury w Przystajni w Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji
w Przystajni jednogłośnie  (14 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz
równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 

2.  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  w  tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  zajęć  dla
dyrektorów  i  wicedyrektorów  szkół  i  przedszkoli,  nauczycielom  pełniącym  inne  stanowiska
kierownicze  w  tych  placówkach  oraz  nauczycielom,  którzy  obowiązki  pełnią  w  zastępstwie
nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze w Gminie Przystajń (16:31)

Radny Marek Zabawa poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Radnego
Remigiusza Wręczyckiego o przedstawienie stanowiska Komisji.
Radny Remigiusz Wręczycki powiedział co zaproponowała Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia.
Jest to rozbieżne z tym co otrzymali i dlatego prosiłby o wyjaśnienie tej sytuacji. 
Wójt  odpowiedział,  że  rozważyli  te  sugestie  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Zdrowia  i  stąd  ta
autopoprawka. Jeśli chodzi o Dyrektora Szkoły w Przystajni to utrzymamy to w tym przedziale. 
Radna Henryka Kapuścik powiedziała,  że z  tego co rozmawiała  z  Panią Kierownik Referatu
Oświaty  to  zawsze  jest  brana  pod  uwagę  ta  górna  obniżka.  W  Szkole  w  Przystajni  jest
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17 oddziałów, a w Borze Zajacińskim jest 10 oddziałów. Przystajń ze względu na większą liczbę
dzieci ma przez to Wicedyrektora. 
Wójt odpowiedział, że on nie przesądza, że będzie to 15 godzin. Może być mniej. Angaż nie został
jeszcze podpisany. On był autorem tego projektu uchwały. Jeżeli Komisja ma inne zdanie to może
przygotować swój projekt uchwały.
Radna Henryka Kapuścik powiedziała, że ich Komisyjne propozycje nie spotykają się z aprobatą
Wójta.
Radny Remigiusz  Wręczycki dopowiedział,  że  w tej  chwili  mają  taką  sytuacje,  że częściowo
zostało to zrealizowane co chcieli jako Komisja, a częściowo nie.  Oni jako Komisja wiedzą co
mogą zrobić. Jak będzie potrzeba to przygotują projekt uchwały. 
  
Głosowanie  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  w  tygodniowym  obowiązkowym
wymiarze zajęć dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół i przedszkoli, nauczycielom pełniącym inne
stanowiska  kierownicze  w  tych  placówkach  oraz  nauczycielom,  którzy  obowiązki  pełnią
w  zastępstwie  nauczyciela,  któremu  powierzono  stanowisko  kierownicze  w  Gminie  Przystajń
(autopoprawka) (16:41)
Wyniki imienne:
ZA(9):
Robert  Bastrzyk,  Marcin  Tomziński,  Jadwiga  Górnik,  Paweł  Piśniak,  Zbigniew  Kmieć,  Józef
Chrzęstek, Janusz Leśniak, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz
PRZECIW(1):
Marek Zabawa
WSTRZYMUJĘ SIĘ(4):
Marian Drynda, Remigiusz Wręczycki, Henryka Kapuścik, Zbigniew Marczak
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Edward Chamela

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr VIII.65.2019  w sprawie  zasad  udzielania
i  rozmiaru  obniżek  w  tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  zajęć  dla  dyrektorów
i wicedyrektorów szkół i przedszkoli,  nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze
w tych placówkach oraz nauczycielom, którzy obowiązki pełnią w zastępstwie nauczyciela,
któremu  powierzono  stanowisko  kierownicze  w  Gminie  Przystajń  większością  głosów
(9  Radnych  za,  1  Radny  przeciw,  4  wstrzymało  się  od  głosu)  w  głosowaniu  jawnym  przez
podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do
liczenia głosów.
 

3. stawki opłaty za pojemnik na odpady o określonej pojemności (16:46)

Głosowanie w sprawie stawki opłaty za pojemnik na odpady o określonej pojemności (16:50)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Robert Bastrzyk, Marek Zabawa, Janusz Leśniak, Marcin Tomziński, Remigiusz Wręczycki, Józef
Chrzęstek, Henryka Kapuścik, Jadwiga Górnik, Paweł Piśniak, Marian Drynda, Aleksandra Kierat,
Zbigniew Kmieć, Jacek Pilarz, Zbigniew Marczak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Edward Chamela

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr VIII.66.2019  w sprawie  stawki  opłaty  za
pojemnik  na  odpady  o  określonej  pojemności jednogłośnie  (14  Radnych  za)  w  głosowaniu
jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.
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4.  zmiany uchwały nr VII.55.2015 Rady Gminy Przystajń z dnia 1 czerwca 2015 r.  w sprawie
określenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  od  domku
letniskowego lub  od innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-wypoczynkowe
(16:51)

Radny Marek Zabawa zapytał za jaki to jest okres czasu.
Sekretarz odpowiedział, że jest to opłata roczna.   
….
Głosowanie  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  VII.55.2015  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia
1 czerwca 2015 r. w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  od  domku  letniskowego  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele
rekreacyjno-wypoczynkowe (autopoprawka) (16:56)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Marek  Zabawa,  Robert  Bastrzyk,  Marcin  Tomziński,  Paweł  Piśniak,  Marian  Drynda,  Józef
Chrzęstek, Jadwiga Górnik, Janusz Leśniak, Zbigniew Kmieć, Remigiusz Wręczycki, Aleksandra
Kierat, Henryka Kapuścik, Jacek Pilarz, Zbigniew Marczak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Edward Chamela

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr VIII.67.2019  w sprawie  zmiany  uchwały
nr  VII.55.2015  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  1  czerwca  2015  r.  w  sprawie  określenia
ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  od  domku
letniskowego  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz
równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

5. zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (16:57)

Skarbnik omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 
Wójt powiedział, że jeśli chodzi o ten zbiornik to mamy 300 000,00 zł dofinansowania. Możemy
też  odzyskać  VAT.  Musielibyśmy  dołożyć  około  300  000,00  zł  z  budżetu.  Myśli,  że  warto,
ponieważ zbiornik na ujęciu wody ma 25 lat, więc uważa, że jest to zasadne.
Skarbnik dopowiedziała, że 760 000,00 zł będzie wynosiła cała inwestycja. 

Głosowanie w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (autopoprawka) (17:16)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Robert Bastrzyk, Marek Zabawa, Marian Drynda, Zbigniew Marczak, Marcin Tomziński, Janusz
Leśniak, Józef Chrzęstek, Jadwiga Górnik, Remigiusz Wręczycki, Paweł Piśniak, Zbigniew Kmieć,
Henryka Kapuścik, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Edward Chamela

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VIII.68.2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy
Przystajń na 2019 rok  jednogłośnie  (14 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie
ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie  przycisku na konsoli  elektronicznego urządzenia  do  liczenia
głosów. 
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Nastąpiła zmiana quorum (17:17). Ilość Radnych obecnych na sali obrad: 13.
Sesję opuścił Radny Zbigniew Marczak.

6. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028 (17:17)

Nastąpiła zmiana quorum (17:18). Ilość Radnych obecnych na sali obrad: 12.
Sesję opuścił Radny Marcin Tomziński. 

Głosowanie  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2019-2028
(17:19)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Marek Zabawa, Robert Bastrzyk, Janusz Leśniak, Zbigniew Kmieć, Remigiusz Wręczycki, Paweł
Piśniak,  Henryka Kapuścik,  Jadwiga  Górnik,  Józef  Chrzęstek,  Aleksandra  Kierat,  Jacek  Pilarz,
Marian Drynda
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(3):
Marcin Tomziński, Edward Chamela, Zbigniew Marczak

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę Nr  VIII.69.2019 w  sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028 jednogłośnie  (12 Radnych za)  w głosowaniu
jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.

7. wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego (17:19)

Nastąpiła zmiana quorum (17:20). Ilość Radnych obecnych na sali obrad: 13.
Do sesji dołączył Radny Marcin Tomziński. 

Głosowanie w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego (17:23)
Wyniki imienne:
ZA(13):
Marek  Zabawa,  Robert  Bastrzyk,  Marcin  Tomziński,  Janusz  Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Marian
Drynda,  Paweł  Piśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Jadwiga  Górnik,  Henryka  Kapuścik,  Zbigniew
Kmieć, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(2):
Edward Chamela, Zbigniew Marczak

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VIII.70.2019  w  sprawie wzoru  wniosku
o wypłatę dodatku energetycznego jednogłośnie  (13 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez
podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do
liczenia głosów.

Ad 12
Pytania w sprawach bieżących. (17:23)
Radny Józef Chrzęstek zapytał o budowę hali w Borze Zajacińskim. 
Wójt odpowiedział, że do końca czerwca 2019 r. ma nastąpić rozstrzygnięcie konkursu. Liczymy
na 1 mln zł w tym roku, dzięki temu dofinansowaniu wybudowalibyśmy tę halę w surowym stanie.
Radny Józef Chrzęstek powiedział, że oni jako sołectwo na 2020 rok przekazaliby swój fundusz
sołecki na wyposażenie tej hali.   
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Radny  Remigiusz  Wręczycki  zapytał  kiedy  będzie  podejmowana  uchwała  dot.  II  etapu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Wójt odpowiedział, że w tym temacie nic się nie zmieniło. Plan jest w ostatnich uzgodnieniach, po
tym nastąpi jego wyłożenie, a następnie podjęcie uchwały w sprawie II etapu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego. 
Radna Henryka Kapuścik zapytała co zostanie zrobione z tym frezem z ul. Szkolnej i ul. Krótkiej
w Przystajni.  
Wójt  odpowiedział,  że  nie  podjęli  jeszcze  decyzji  w tym temacie.  Zobaczymy ile  będzie  tego
materiału. Zgromadzimy go i wtedy podejmiemy decyzje. 

Ad 13
Informacje, wolne wnioski i oświadczenia. (17:31)
Przewodniczący przeczytał pismo otrzymane od Starosty Kłobuckiego dot. transportu zbiorowego. 
Wójt  powiedział, że temat jest skomplikowany. Były spotkania z PKS w Częstochowie. Te linie,
które są będą nadal. Jest problem Pana Jeziorowskiego, ponieważ te linie z Przystajni do Olesna są
niedochodowe. Z nim jednak do rozmowy wrócimy, ponieważ ma zamiar wziąć udział w przetargu
na  dowóz  uczniów do szkół.  Od stycznia  2020 r.  ma  wejść  nowa ustawa  odnośnie  transportu
zbiorowego. W rynku w Przystajni jest planowany węzeł przesiadkowy. 
Przewodniczący powiedział, że jak będziemy robili to wspólne posiedzenie komisji stałych Rady
Gminy Przystajń to również możemy porozmawiać w tym temacie. 
Sekretarz powiedział, że gmina będzie miała obowiązek zapewnić transport na terenie gminy. Co
do zasady transport publiczny sam się nie finansuje. Czy będziemy w tym związku czy nie to i tak
do tego będziemy musieli dopłacić.
Wójt  zaprosił  na  wernisaż  malarstwa  w  plenerze  organizowany  przez  Chorzowską  Grupę
Plastyczną "Krajcok 12" wraz z mieszkanką naszej gminy Panią Gertrudą Józefiak, który odbędzie
się  w Borze Zajacińskim 80a,  w dniu 23 czerwca 2019 r.  (niedziela)  od godz.  15.00.  Zaprosił
również 30 czerwca 2019 r. (niedziela) na godz. 16.00 na uroczyste otwarcie rynku w Przystajni,
o godz. 17.30 rozpocznie się część artystyczna.  Z tej okazji zostanie wydany medal pamiątkowy.
Wieczorem będzie pokaz sztucznych ogni.
Przewodniczący dołączył się do zaproszenia Wójta.  

Ad 14
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodniczący  dokonał  zamknięcia  VIII  sesji
VIII kadencji Rady Gminy Przystajń. (17:46)

Protokolant:                                                             Przewodniczący Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Zbigniew Kmieć
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